
Protokoł  Nr IX/2011 

IX sesji Rady Gminy Płoniawy-Bramura 

odbytej w dniu  27 lipca   2011 r. 
 

Początek obrad godz. 10
10, 

zakończenie obrad godz.  12
30

. 

W IX    sesji   udział   wzięli:  13 radnych (2 nieobecnych),  26 sołtysów, radca 

prawny Dominik Pogorzelski, Starosta Makowski Zbigniew Deptuła, Wójt 

Gminy Włodzimierz Załęski, doradca Wójta Kazimierz Białobrzeski, Dyrektor 

Gminnego Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół Teresa Ślaska, 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej Jadwiga Krukowska, Dyrektor Gminnej 

Biblioteki Publicznej Barbara Kobylińska. 

Proponowany  porządek  obrad 

1. Otwarcie  sesji  i stwierdzenie prawomocności obrad.  

2. Uchwalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Gminy 

4. Informacja o pracy  Wójta Gminy między sesjami Rady. 

5. Zapytania i wolne wnioski. 

6.  Podjęcie uchwał w sprawach:  

      1)  wprowadzenia zmian w uchwale w sprawie Wieloletniej Prognozy      

          Finansowej Gminy Płoniawy-Bramura na lata  2011-2016, 

     2) wprowadzenia zmian w  budżecie gminy, 

     3) zaciągnięcia  zobowiązań, 

     4) ustalenia sieci publicznych szkół  prowadzonych przez gminę    

          Płoniawy-Bramura  oraz określenia granic ich obwodów, 

     5) ustalenia opłat za niektóre świadczenia  w oddziałach przedszkolnych  

          dla których organem  prowadzącym jest  Gmina Płoniawy-Bramura, 

     6) uchwalenia regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze  

          socjalnym dla uczniów zamieszkałych  na terenie Gminy Płoniawy- 

           Bramura, 

     7) powołania zespołu do zaopiniowania zgłoszonych kandydatów na  

         ławników sądowych, 

     8)  rozpatrzenia skargi na bezczynność Wójta Gminy. 

7. Interpelacje radnych . 

8. Wolne głosy, ogłoszenia, komunikaty 

9. Zamknięcie obrad.  

Ad.1. IX sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew 

Tomaszewski. Na wstępie przywitał  zgromadzonych na sali obrad radnych, 

sołtysów, gości  oraz stwierdził prawomocność obrad. Na stan Rady 15 

członków, w sesji uczestniczy 13 radnych.  

Zaproszenie na sesję radnych, zaproszenie na sesję sołtysów,  lista obecności 

radnych , lista obecności sołtysów, lista obecności dyrektorów szkół  stanowią 

załączniki  odpowiednio nr  1, 2, 3,  4 i 5  do protokołu.    
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Ad.2. Przewodniczący Rady zwrócił się do Rady o propozycje dotyczące 

zatwierdzenia proponowanego porządku obrad.  

Przewodniczący obrad wspólnego posiedzenia komisji Andrzej Sękowski, 

zgłosił wniosek wypracowany na posiedzeniu w dniu 21 lipca br. o wykreślenie 

z proponowanego porządku obrad projektu uchwały  w sprawie zaciągnięcia 

zobowiązań. Podobna uchwała została podjęta na sesji Rady Gminy w maju tego 

roku.  

Za przyjęciem wniosku w sprawie zmiany porządku obrad głosowało 13 

radnych (wszyscy). 

Po zmianie  pkt.6 porządku obrad  zmniejszył się z  8 do 7 projektów uchwał.  

Ad.3. Wyłożony na sali obrad  protokół z ostatniej sesji przyjęto bez czytania –

w formie do wglądu 13 głosami. 

Ad.4. W wystąpieniu Wójta  o jego pracach pomiędzy sesjami Rady, podane 

zostały  następujące fakty: trwają prace związane z organizacją nowego roku 

szkolnego po likwidacji trzech szkół podstawowych. Wojewoda  nie uchylił 

trzech uchwał o likwidacji szkół, wskazał jedynie na drobne uchybienie  w 

postaci  powiadomienia  części rodziców  po ustawowym terminie. To 

uchybienie  powstało z winy Urzędu Pocztowego w Płoniawach. Natomiast 

Wojewoda uchylił uchwałę o obwodach szkolnych z powodu zapisu  obwodu 

szkolnego dla zespołu szkół w Krasińcu. Dlatego dzisiaj będzie podjęta nowa 

uchwała w tej kwestii. Wspólnie z dyrektorami szkół  uzgodniono  przejęcie 

części nauczyli z likwidowanych szkół z Jaciążka, Młodzianowa i Zawad. Trwa 

ustalanie i wytyczanie tras dowozu dzieci  do szkół, wkrótce zostanie ogłoszony 

przetarg na dowóz dzieci. Nie mogą to być autobusy rejsowe PKS. Prowadzone 

są remonty w budynkach szkół.  Z racji wakacji w 3 szkołach zorganizowano  

zajęcia dla uczniów tak zwane zajęcia kreatywne. Organizowane są wyjazdy, 

biwaki obozy. Szczegóły podane zostaną po zakończeniu wakacji. 

Wójt poinformował, że po ostatniej wichurze 20 lipca  wystąpiły szkody w 

infrastrukturze wiejskiej w Jaciążku, Młodzianowie, Obłudzinie, Retce i 

Kobylinku. Deszczowe lato  niszczy także drogi. Zapadają się przepusty, 

powstają wyboje , co wymaga pilnych napraw,  a to bardzo poważnie obciąża 

budżet gminy. Pomimo rozstrzygniętych przetargów nie można ruszyć z budową 

dróg, bo jest za mokro. To deszczowe lato  sprzyja porastaniu poboczy dróg 

chwastami i krzakami, które są sukcesywnie przy współpracy z powiatem 

usuwane.   

Wójt poinformował, że  rozstrzygniętych zostało część przetargów ogłoszonych 

przez gminę. Szczegółowe informacje  w tej kwestii przedstawił inspektor w 

Urzędzie Gminy Tomasz Regulski.  

Remont stacji uzdatniania wody w Jaciążku  sprzedany został za cenę 

187 560,97 zł. Wartość kosztorysowa zadania wynosi 234 764,28 zł. 

Modernizacja oświetlenia dróg w gminie  uzyskała wartość 521 907,61 zł . 

Wartość kosztorysowa zadania to  770 429 zł.  
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Modernizacja drogi Płoniawy-Łęgi  poszła za cenę 198 348,57 zł . Wartość 

kosztorysowa to 226 012,50 zł. 

Modernizacja  drogi w Suchem  kosztować będzie 111 722,87 zł, Wartość 

kosztorysowa to 127 305 zł. 

Jak wynika  z powyższego  inwestycje te  kosztowały będą mniej, niż to 

zakładają kosztorysy.  

T. Regulski poinformował, że przetarg no modernizacje oczyszczalni ścieków 

odbędzie się 17 sierpnia br. a na dowóz dzieci do szkół po 15 sierpnia br. 

Nie jest jeszcze rozstrzygnięty przetarg na  kanalizację. Zgodnie z ustaleniami z 

gminą Krasne  inwestycja ta  została podzielona na  4 zadania, tj. Zadanie I 

dotyczy modernizacji stacji uzdatniania wody  w Szlasach, zadanie II to budowa 

oczyszczalni ścieków Kalinowcu,  zadanie III dotyczy  budowy sieci 

kanalizacyjnej dla gminy Płoniawy i zadanie IV  budowa sieci kanalizacyjnej da 

gminy Krasne.  

Po pierwszym unieważnionym przetargu  wartość zwycięskiej oferty była 

wyższa od wartości kosztorysowej inwestycji o 2 200 000 zł. Na dzisiaj na 

realizację inwestycji kanalizacyjnej brakuje już  tylko 600 tys.zł, aczkolwiek 

przetargi nie są rozstrzygnięte. 

Kontynuując wystąpienie,  Wójt powiedział, że największe braki pieniędzy 

występują na zadaniu modernizacji stacji uzdatniania wody w Szlasach. Jednak 

nie może to być  przeszkodą, gdyż stacja ta zaopatruje całą tę stronę gminy od 

Retki po Bogdalec. Po modernizacji wszystkich trzech stacji uzdatniania wody 

podjęte zostaną działania na zakup dużego agregatu prądotwórczego, który były 

wykorzystywany na wypadek awarii zasilania energetycznego. Zakup ten 

planuje się dokonać przy współudziale środków Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie.    

Pytań do wystąpienia Wójta nie zgłoszono, a więc pkt.  4 został zamknięty. 

Ad.5.  Większość zapytań skierowana była do Starosty Deptuły  

Jeden z mieszkańców Gminy przybyły na sesję Krzysztof  Chodkowski  spytał 

jakim terminie zakończone  zostaną remonty dróg; jedna od Bobina Grzybek w 

kierunku gminy Przasnysz a druga  od Krzyżowa Borowego do Tysiąclatki. W 

drugim wystąpieniu K. Chodkowski zaapelował o budowę nowego mostu 

prowadzącego do Krzyżewa Nadrzecznego, bo ten obecny grozi zawaleniem. 

Radna Grażyna Lewandowska zgłosiła Staroście konieczność wyrównania i 

odkrzaczenia drogi powiatowej od Jaciążka do Kalinowca i to jeszcze przed 

nadchodzącymi żniwami. 

Radna Lewandowska Monika zgłosiła Staroście uszkodzenie chodnika na 

drodze w Jaciążku na tak zwanym dołku. Trzeba to naprawić. Uznała  też za 

zasadne wycięcie starych, zagrażających bezpieczeństwu drzew  w obrębie 

dawnego PGR w Jaciążku. Ostania wichura powaliła na jeden z budynków takie 

drzewo uszkadzając  na szczęście tylko dach . 

Radny Edward Mierzejewski  poinformował, że pobudowano rondo w Podosiu, 

jednocześnie likwidując przystanek PKS. 



 4 

Radny Krzysztof Krawczyk  zgłosił  problem bezpieczeństwa na rozjeździe dróg 

od Płoniaw w  Rogowie. Jego zdaniem  ustawienie tam lustra poprawiłoby 

widoczność a tym samym bezpieczeństwo na tym odcinku drogi.  

Ustosunkowując się do przedstawionych   problemów Starosta Deptuła  

odpowiadał następująco: 

Na początek podziękował za zgłoszone problemy, bo jak to powiedział „krytyka  

pozwala na właściwe ukierunkowanie działań”.  

Co do remontów  dróg, to wskazane drogi są drogami żwirowymi położonymi w 

takich ciągach, że nie kwalifikują się do pozyskania środków z zewnątrz. 

Dlatego o ich  modernizacji decydować będzie wsparcie finansowe gminy, zaś 

pierwszeństwie modernizacji decydować będą sami radni.  Priorytetowa droga 

będzie droga  do Kalinowca, ale dopiero po  modernizacji oczyszczalni ścieków 

w Kalinowcu, bo wcześniej utwardzoną nawierzchnię mogłyby zniszczyć 

transporty  związane z modernizacją oczyszczalni. Zdaniem Starosty drogi 

żwirowe  już  się nie nadają do użytku , one wymagają utwardzenia asfaltem. 

Starosta przyznał, że gmina Płoniawy ma bardzo dobrą sieć dróg z dwoma 

nowoczesnymi rondami. Ostatnio zbudowane rondo w Podosiu może być 

pokazówką. Podobnie rzecz się ma z mostem w Krzyżewie Nadrzecznym. Jeśli 

Rada uzna potrzebę  jego budowy, to wspólnymi siłami z Powiatem  jest szansa 

na jego budowę. Starosta dodał, że  niepokoi  Starostwo  rozlewisko wody po 

każdym deszczu w Płoniawach, które wlewa się na podwórze Przewodniczącego 

Rady Tomaszewskiego. Problem ten zostanie rozwiązany dopiero po 

zbudowaniu sieci  kanalizacyjnej.  

Odpowiadając  Krzysztofowi Krawczykowi na  problem bezpieczeństwa drogi 

w Rogowie Starosta zalecił wystąpienie z wnioskiem do Zarządu Dróg 

Wojewódzkich, bo  jest to droga wojewódzka.   

Jeśli chodzi  odkrzaczanie  poboczy dróg, to jest to systematycznie robione 

przed 2 firmy. Porostowi krzaków i chwastów sprzyja  deszczowa pogoda. 

Mówiąc  dalej, Starosta odniósł się do problemów  z oświatą gminną, z jaką 

boryka się gmina. Po likwidacji 3 szkół  powstał problem z organizacją dowozu 

dzieci do szkół. Żadna okoliczna gmina  nie ma takiego problemu. Starosta 

zaapelował, aby dopuścić do przetargu PKS . Dyrekcja  PKS już  zgłosiła 

Staroście, że  w przypadku pominięcia  ich firmy  w przetargu nie będą dowozić 

młodzieży do szkół średnich  do Makowa ido Krasnosielca. I wówczas znów 

powstanie problem, dlatego trzeba wspólnie ustalić jak rozwiązać problem  

dojazdów do szkół  nie tylko gminnych.  

W tym miejscu  Wójt wtrącił , że  do przetargu  ma prawo przystąpić  PKS, ale 

Wójt nie może zagwarantować, że  wygrają go. Zresztą , jak do tej pory dowóz 

dzieci przez PKS nie był  zadawalający.  

Sołtys wsi Stare Zacisze Barbara Cichocka  zgłosiła  kilka wniosków, tj. 

oznakowanie wsi Stare Zacisze  od drogi   głównej, naprawę zniszczonej 

nawierzchni drogi oraz wycięcie starych drzew rosnących na prywatnych 

posesjach tuż przy drodze biegnącej przez wieś. Nawet większy wiatr  łamie 
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gałęzie i konary, które spadając na drogę  utrudniają przejezdność i zagrażają 

bezpieczeństwu. 

Wyjaśnień udzielił Wójt mówiąc, że naprawa uszkodzonej nawierzchni 

asfaltowej zostanie  dokonana w sposób w jaki robione są naprawy . 

Oznakowanie wsi  zostanie zrobione wspólnie ze Starostwem  Makowskim. 

Natomiast Wójt nie jest władny wyciąć  osobie prywatnej drzew. Musi to zrobić  

sam właściciel działki na której rosną te drzewa.  Wystarczy, że złoży wniosek 

do  inspektora Ślaskiego w Urzędzie Gminy o wycięcie wolno stojących drzew i 

pozyskaniu zezwolenia dokona  ich wycinki. Może też skorzystać z pomocy 

Zakładu Energetycznego, który wyłączy  dopływ prądu do wsi na czas wycinki 

a także dokona wycinki gałęzi.  

Wójt  także pouczył, że w przypadku  usunięcia starych  drzew rosnących na 

terenie po byłym PGR w Jaciążku trzeba  zacząć od ustalenia właściciela działki 

na której one rosną. 

Więcej pytań nie zanotowano, wobec czego Przewodniczący Rady zarządził  

dziesięciominutową przerwę w obradach. 

Po przerwie o godz. 11
45

 obrady wznowiono od części uchwałodawczej sesji. 

Ad.6.  Otwierając część uchwałodawczą sesji Przewodniczący Rady  oznajmił, 

iż  z uwagi na fakt opiniowania wszystkich projektów uchwał na wspólnym 

posiedzeniu komisji, nie będą one dodatkowo komentowane. Jeśli będą 

niejasności, to można je zgłaszać celem wyjaśnienia. Wypracowane wnioski  w 

sprawie uchwał prezentować  będzie przewodniczący posiedzenia Andrzej 

Sękowski.   

1) Część uchwałodawczą sesji  rozpoczęto  od uchwały w sprawie  zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Płoniawy-Bramura na lata 2011-

2019. Skarbnik Hanna Michalska oznajmiła, że uchwała analizowana była na 

posiedzeniu wspólnym komisji Rady. Przypomniała tylko, że  zmniejsza limit 

kredytu, zmienia wysokość wydatków, które muszą być dostosowane do 

wysokości deficytu.  

Andrzej Sękowski przedstawił wniosek wszystkich komisji, że uchwałę poparło 

11 członków , tj. wszystkich obecnych na tym posiedzeniu.  

W głosowaniu za przyjęciem uchwały również głosowali wszyscy obecni na 

sesji, tj. 13 radnych.   

Uchwała nr 52/IX/2011 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Płoniawy-Bramura na lata 2011-2019 stanowi załącznik nr 6  do 

protokołu.   

2)  Bez komentarza, stosunkiem głosów 13 za tj. wszystkich obecnych na sesji 

Rada uchwaliła  zmiany  w uchwale budżetowej gminy na rok 2011. Uchwała 

zyskała pozytywną opinię komisji Rady.   

Uchwała nr 53/IX/2011 w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej 

gminy Płoniawy-Bramura na rok 2011 stanowi załącznik nr 7 do protokołu.   

3)  Przewodniczący Rady oznajmił, że po uchyleniu  przez Wojewodę 

Mazowieckiego uchwały nr 44/VII/2011 z dnia 18 maja 2011 r. w sprawie  
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ustalenia sieci publicznych szkół  prowadzonych przez gminę Płoniawy-

Bramura  oraz określenia granic ich obwodów stała się ona bezprzedmiotowa. 

Wojewoda  uchylił zapis o Zespole Szkół w Krasińcu. Komisje zdecydowały o 

nie zaskarżaniu rozstrzygnięcia nadzorczego Wojewody do Wojewódzkiego 

Sądu Administracyjnego, ale zdecydowały o poprawieniu tej uchwały z 

pominięciem zapisu o Zespole Szkół, wydzieleniu Szkoły Podstawowej i 

Publicznego Gimnazjum w Krasińcu.  

Wniosek w tej sprawie przedstawił Andrzej Sękowski, który został przyjęty 13 

głosami przez radnych. 

Uchwała nr 54/IX/2011 w sprawie ustalenia sieci publicznych szkół  

prowadzonych przez gminę Płoniawy-Bramura  oraz określenia granic ich 

obwodów stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

5) Przed głosowaniem nad projektem uchwały w sprawie  ustalenia opłat za 

niektóre świadczenia  w oddziałach przedszkolnych dla których organem  

prowadzącym jest  Gmina Płoniawy-Bramura, Andrzej Sękowski  przedstawił 

pozytywną opinię  wszystkich komisji Rady.  

Po odczytaniu projektu uchwały, za jej przyjęciem głosowało 13 radnych, tj. 

wszyscy  obecni na sesji.  

Uchwała nr 55/IX/2011 w sprawie ustalenia opłat za niektóre świadczenia  w 

oddziałach przedszkolnych dla których organem  prowadzącym jest  Gmina 

Płoniawy-Bramura stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

6)  Rada, bez komentarza, po uwzględnieniu pozytywnej opinii wszystkich 

komisji,  13 głosami zatwierdziła  uchwałę  w sprawie  uchwalenia regulaminu 

udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 

zamieszkałych  na terenie Gminy Płoniawy-Bramura, 

Uchwała nr 56/IX/2011 w sprawie uchwalenia regulaminu udzielania pomocy 

materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych  na terenie 

Gminy Płoniawy-Bramura stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

7)  Wójt Włodzimierz Załęski  zgłosił poprawkę w projekcie uchwały w sprawie  

powołania zespołu do zaopiniowania zgłoszonych kandydatów na ławników 

sądowych. Zamiast proponowanego wcześniej  dzielnicowego  rewiru Płoniawy, 

który odszedł na inne stanowisko  zgłosił pełniącego obowiązki Kierownika 

Posterunku Policji w Krasnosielcu Marka Chrzanowskiego.  

Wniosek Wójta został przyjęty, a za przyjęciem uchwały w sprawie powołania 

Zespołu  głosowali wszyscy radni obecni na sesji tj. 13 członków.   

Uchwała nr 57/IX/2011 w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania 

kandydatów na ławników stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

8)  Szczegółowe omówienie projektu uchwały zgłoszonego przez Komisję 

Rewizyjną  w sprawie rozpoznania pisma – skargi na bezczynność Wójta Gminy 

przedstawił Wójt Włodzimierz Załęski. Sprawa  powstała w wyniku konfliktu 

międzysąsiedzkiego w Węgrzynowie. Skarżący  uszkodzili zbieracz 

melioracyjny, który musieli  naprawić, a w odwecie oskarżyli sąsiadów o 

odprowadzanie ścieków do rzeki. Zespół wysłany przez Wójta nie stwierdził 
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tego wykroczenia. Służby ochrony Środowiska również nie potwierdziły tego 

zjawiska, a więc sprawa stała się bezprzedmiotowa.  Pismo-skargę złożoną na 

bezczynność Wójta rozpatrzyła Komisja  Rewizyjna , która nie stwierdziła 

bezczynności Wójta i opracowała projekt  uchwały  w tej sprawie. Wszystkie 

Komisje  zatwierdziły ten dokument. 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały wraz z 

uzasadnieniem, do którego uwag nie wniesiono.   

Za przyjęciem uchwały  sprawie rozpoznania pisma – skargi na bezczynność 

Wójta Gminy głosowało 13 radnych.  

Uchwała nr 58/IX/2011 w sprawie rozpoznania pisma – skargi na bezczynność 

Wójta Gminy stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

Wnioski wypracowane przez wszystkie komisje, które prezentował na sesji 

Andrzej Sękowski stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Na tym część uchwałodawcza sesji została zakończona  i w tym momencie 

Przewodniczący Tomaszewski zamknął  pkt. 6 porządku obrad. 

Ad.7. Z powodu braku interpelacji  pkt. 7 został zamknięty. 

Ad.8. Wójt przekazał informację Ośrodka Doradztwa Rolniczego o 

organizowanym szkoleniu dotyczącego biogazowni w gospodarstwach rolnych. 

Szkolenie prowadzone będzie w gospodarstwie Państwa Olkowskich w 

Pienicach 28 sierpnia o godz. 10
30

. 

Sołtys Zacisz Barbara  Cichocka  powiedziała ,żeby tę informację rozesłać do 

wszystkich sołectw. 

Wójt przekazał jeszcze kilka bieżących informacji. Jedna dotyczyła zgłoszonego 

tutaj wniosku o konieczności remontu mostu w Krzyżewie Nadrzecznym. Wójt 

powiedział, że z mostem tym zawsze są problemy, bo nie ma do niego drogi. Ta, 

która łączy się z mostem  biegnie przez teren zalewowy łąk  i nie stanowi drogi 

dojazdowej do wsi. Dlatego trudno będzie uzasadnić wniosek o środki z 

zewnątrz. Z własnych środków samorząd  ani gminny ani powiatowy nie 

sfinansuje budowy tego mostu, bo to są duże pieniądze.  

Drugą sprawą  przekazaną przez Wójta było zapewnienie, że ruszy budowa 

wodociągu dla Zawad Dworskich i Zawad Huta. Z uwagi na trudną sytuację 

finansową  gminy poszukiwane  będą  możliwości pozyskania środków 

pozabudżetowych na tę inwestycję. 

Kolejna informacja Wójta dotyczyła nawiązania partnerstwa z gminą Sypniewo 

w sprawie rekultywacji nieczynnego wysypiska śmieci w Jaciążku. Problem  ten 

trzeba wcześniej czy później  trzeba uporządkować, tylko też są potrzebne na to 

duże pieniądze.  

Wójt poinformował o utrudnieniach, jakie mogą wystąpić na terenie gminy w 

ruchu drogowym w związku przebiegiem trasy kolarskiej  w niedzielę 28 

sierpnia. 

Sołtys Zacisz  Barbara Cichocka  spytała, czy są jakieś możliwości prawne w 

celu wymuszenia na mieszkańcach  aby  odpady wyrzucali do  pojemników na 

odpady.  
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Wójt odpowiedział, że w gminie nie ma straży gminnej, która mogłaby 

przypilnować jak składowane są przez mieszkańców odpady. Jednak 

prowadzone są działania, aby odpady odbierane były od wszystkich mieszkań 

wsi.  

Więcej głosów nie zanotowano, wobec czego prowadzący obrady Zbigniew 

Tomaszewski ogłosił wyczerpanie porządku obrad. 

 Ad.12.  O godzinie 12
30

  Przewodniczący  Rady Zbigniew Tomaszewski   

zamknął IX sesję Rady Gminy Płoniawy-Bramura. 

 

Protokołowała                                                                       Podpisał  

 

Janina Dąbrowska                                                       Zbigniew Tomaszewski  

 

 

 

 

 

 
 


